
BURMISTRZ NoweMiasto nad Pilicą, dn. 02.08.2024r.MIASTA I GMINY
Nowe Miasto nad Pilicą

pow. grójecki, woj.mazowieckie

Pan Tomasz Pietrucha
Przewodniczący Rady Miejskiej

Odpowiedź na interpelację

W odpowiedzi na interpelację złożoną przez Pana Przewodniczącego RadyMiejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w dniu 22 lipca 2024 roku (data wpływu24.07.2024r.) w sprawie nienależytego dbania o utrzymanie „Parku Nadpilicznego”odpowiadam na zadane w treści interpelacji pytania:
Ad. 1. Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą zleca regularnie i w miaręposiadanych środków  pielenie i koszenie trawników na terenie „ParkuNadpilicznego”. W mojej kadencji, do dnia 31.07.2024 roku koszenie zlecane było 3
razy, obecnie będzie koszony park 4 raz. Chciałam nadmienić, że poprzedniburmistrz nie zagwarantował środków w budżecie na ten cel. Dopiero za mojejkadencji zostały zagwarantowane.

Ad. 2. Park Nadpiliczny, jest to ogromny i wymagający obiekt, który stanowi ważnemiejsce rekreacji i odpoczynku dla naszej społeczności. Utrzymanie takiego parku
wymaga jednak znacznych nakładów finansowych, które niestety nie zostałyprzewidziane przez poprzedniego burmistrza w budżecie gminy. Ponadto w parkubrakuje nawodnienia dla posadzonych roślin, nie ma hydrantów ani studni do ich
podlewania. To znacznie utrudnia pielęgnację. Ponadto susza, niski stan wód i
wysokie temperatury powodują intensywne namnażanie się glonów i roślin wodnychw zbiornikach wodnych. W kwestii zanieczyszczenia zbiornika wodnego na terenie„Parku Nadpilicznego” niestety nie możemy zlecić jego wyczyszczenia, ponieważpoprzedni burmistrz nie zabezpieczył w budżecie gminy na ten cel odpowiednichśrodków finansowych.

Ad. 3. Na początku mojej kadencji, na moją prośbę zostały zabezpieczone przez RadęMiejską w Nowym Mieście nad Pilicą Uchwałą z dnia 04.06.2024r. środki finansowe



cie bieżącego utrzymania parku. Środki te
w wysokości 45.864,00 zł na pokry!

wydatkowano do tej pory następująco:

e Koszenie trawników na terenie parku — 3x10.000,00 zł = 30.000,00 zł

e Koszt energii elektrycznej — 4.444,90 zł

e Wynajem kabiny WC — 457,92 zł

e Zakup gabloty informacyjnej — 1.615,29 zł

tarczy na kompleksowe koszeniei pielenie.
Pozostała niewielka już kwota nie wys

ekt uchwały o zmianach w budżecie, w
W związku z tym przygotowuję proj

którym chcemy zabezpieczyć środki na dalszą pielęgnację parku.

|

Należy w tym miejscu dodać, że monitoring, który jest wykonany w parku jest |

według mnie niedokończony. Nie posiadamy w urzędzie rejestratora i podglądu. |

W tym celu musi być wykonane dodatkowe łącze „,
które będzie generowało |

koszty.
|

Ad. 4. Oświetlenie w „Parku Nadpilicznym” słabo działa. To wynika z awarii |

tego oświetlenia. Jesteśmy w stałym kontakcie z wykonawcą oraz elektrykiem.

Ponadto przerwy wynikają z burz, wiatrów i innych zjawisk atmosferycznych w

wyniku czego uruchamiają się systemy zabezpieczające (bezpieczniki) co

powoduje przerwy w oświetleniu. W momencie zauważenie problemu
|

natychmiast reagujemy. |

Ad. 5. Toalety nie są dostępne ponieważ nie zostały dopełnione formalności |

anie budynku usługowego. Po objęciu
związane z pozwoleniem na użytkow:

|

przeze mnie obowiązków i po przeanalizowaniu dokumentacji parku złożyłam
|

-Epidemiologicznej do Grójca.
stosowny wniosek do Powiatowej Stacji Sanitarno

Po otrzymaniu wymaganych zgód toalety zostaną udostępnione.

RURMIST„BALE

Otrzymują:

1. Adresat

2. a/a (BiP)


